
  

Jaarverslag over 2023 

 

Jaarverslag Wijkraad Jantjeszeepolder over 2023  
Ik moest het even opzoeken, maar vandaag lees ik voor de 9e keer het jaarverslag van de wijkraad 
voor. Vanaf 2014 tot nu en met 20/21 in één keer ivm corona.  
 
Bestuur 
Afgelopen jaar is Jan Houweling gestopt als bestuurslid van de wijkraad. De rest van het bestuur is 
onveranderd gebleven. De verdeling is nu als volgt: Wiebe de Haan is penningmeester, Sjoukje 
Visser verzorgt de mail en Facebook, Jantine Mul en Mirjam Nederhoed zijn algemene leden en ik 
ben nog voorzitter.  
 
Waar zijn we als bestuur mee bezig geweest het afgelopen jaar:  

• organiseren en faciliteren van de kerstbomeninzameling op 6 januari 

• schouw van de gemeente op 17 februari 

• het organiseren van de Himmeldei (Landelijke Opschoondag) op 18 maart 

• alles omtrent het evenemententerrein 

• overleg wethouder Braaksma op 7 juni 

• organiseren van de Buitenspeeldag op 14 juni 

• burendag met viswedstrijd en bezoek Parkgym 23 september 

• we hebben vijf Nieuwsbrieven uitgegeven in februari, maart, mei, juli en november 

• grip krijgen op snelheid in de wijk (adhv matrixbord en drie Victor Veilig-poppen) 

• gratis strooizout van de gemeente 
 
Kijkend naar bovenstaande activiteiten blijven onze kernwoorden: schoon, veilig en sociaal. Soms 
krijgen we mails met klachten van bewoners over bijv. de staat van de tuin van andere bewoners of 
wordt er geluidsoverlast ervaren van buren. Wij vinden het lastig om hiermee om te gaan. De 
wijkraad is geen wijkpolitie. Natuurlijk zou het het mooiste zijn wanneer u zélf uw buren of 
buurtgenoten aan kunt spreken. Mocht u dit niet willen dan kunt u contact opnemen met de 
gemeente. 
 
Contact met de gemeente: 
Verreweg de meeste aandacht in 2023 is gegaan naar de voorgenomen pilot van een 
evenemententerrein op het parkeerterrein in het Tolhuispark. In drie verschillende raads-
vergaderingen en tijdens twee bewonersbijeenkomst zijn we als bewoners meegenomen in het 
proces rondom het wel of niet realiseren van deze pilot. Verschillende partijen hebben ingesproken 
in de raadsvergadering van 17 mei, er is actie gevoerd en er is op 26 juni een bewonersbijeenkomst 
geweest waarin we samen op zoek zijn gegaan naar wat wél mogelijk en wenselijk is in het 
Tolhuispark. In de raadsvergadering van 29 juni is aangegeven dat het evenementenprofiel 
aangepast moet worden.  
Heel iets anders: Eline van Rossum, onze dorpen- en wijkencoördinator heeft een nieuwe baan 
gevonden. Jammer dat ze weg is! Gelukkig hebben we een vervanger in de persoon van Yteke 
Kuipers.  
 
Communicatie 
Op verschillende manieren houden we jullie op de hoogte van datgene waar wij als wijkraad mee 
bezig zijn, of van dat wat er in de wijk gebeurt: via de Nieuwsbrief, Facebook, de website, appgroep 
en via de mail naar buurtverenigingen. We hopen jullie dan ook regelmatig te zien en te spreken 
zodat we samen de wijk schoon, veilig en sociaal houden.  

 
Maart 2024, Dorien Hamstra (voorzitter) 


